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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2022/23:39 Konstgräs inom elitfotboll

Fotboll är en sport som spelas världen över, och det spelas på gräs. Trots detta 
är det en lång rad fotbollsklubbar i de högsta serierna som numera spelar på 
konstgräs, det vill säga plast.

I det så kallade Tidöavtalet, där SD, M, KD och L enats om ett program, 
framgår att ”ett projekt ska genom föras för att stärka högstaligornas 
konkurrenskraft i den svenska elitfotbollen och elithockeyn. Regeringen 
kommer inleda ett särskilt projekt för högstaligornas konkurrenskraft.”

En lågt hängande frukt för att stärka elitfotbollens konkurrenskraft vore att 
förbjuda spel på konstgräs i de högsta serierna. Konstgräs leder till fler skador. 
Konstgräs är miljöskadligt. Att unga talanger blir vana vid konstgräs är inte 
heller bra för deras utveckling, eftersom fotboll på konstgräs är en annan sport 
än fotboll.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga socialminister Jakob Forssmed följande:

 

Kommer ministern att verka för att konstgräs ska försvinna från svensk 
elitfotboll?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-11-04
Besvaras senast
2022-11-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


